
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 11. september 2023 kl. 17.15-19.15 

 

Punkt Referat 

Konstituering af 

forældrerepræsentanter til 

ny bestyrelse       

Ditte Lorentsen blev valgt som formand og Mikael Hollænder som 

næstformand. 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

     Godkendt.  

2. Kort nyt siden 

sidst/opfølgning 

     Ledelse: 

Ugerne siden skolestart er gået godt. Sommerferien har været 

hektisk i BHV/SFO. Har haft forårsdialog med Regin og bl.a. Drøftet 

skoleanalysen. De fremtidige planer og tanker blev også fremlagt. 

Der kommer anderledes events i skoletiden - på torsdag er der 

floorball-dag. Den 22/9 kommer LMS (Levende musik i skolen), hvor 

et band kommer på besøg. 

 

Børnehave/SFO: Se særskilt punkt 

 

Skole personale: 

Vi er godt i gang i klasserne. Første PBL-uge er ved at blive planlagt. 

 

SFO-personale: 

Vi har haft besøg af natur-Rikke, hvilket vi inddrager i dagligdagen. 

D. 20/9 kommer en ung fyr på besøg, der vil lave parkour. 

 

Elevråd: 

     Der har været afholdt valg i klasserne. Formand blev Gry og William 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Forældrerepræsentant 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Benny Erik Nielsen (BN), Forældrerepræsentant  

Stine R. Thyssen (ST), Næstformand 

Bettina Hein Petersson (BP), Formand 

Ditte Lorentsen (DL), Forældrerepræsentant 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant  

Kristian Kamp (KK), Centerleder 

Maybritt Ruppert, Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen, Udvalgsrepræsentant 

Referent Maybritt 

Fraværende/afbud MS og DL 
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     Blev næstformand. 

     Der er blevet talt om udearealer og spilleområdecafé 

3. Nyt fra 

børnehaven 

Vi skal denne gang med i projektuge, hvor der skal arbejdes med 

sundhed. 

Hanne er med i en gruppe, der skal evaluere feriepasningen. 

På et p-møde er der talt om madpædagogik. Hvad er godt og hvad 

er skidt? Børnene skal selv bestemme, hvad der spises og i hvilken 

rækkefølge. 

D. 26/9 er der forældremøde, hvor emnet bliver fremlagt. 

Sundhedsplejersken kommer, og der vil blive snak i grupper på 

stuerne. Flere fra bestyrelsen vil deltage ved forældremødet. 

4. Kort evaluering af 

forældremøder i 

skoledelen 

Forældremøderne er gået fint. I 5. klasse var der snak om ind-

/udbetaling af opsparede beløb i forbindelse med skoleskift. 

Generel snak om klassekasser, økonomi, ”spis på tværs” mm. 

5. Økonomi og 

budget 

      KK gennemgik økonomien. Elevtallet forventes at forblive over 100   

      100 elever. Målet er at komme så tæt på nul, så der kan ses bort  

      Fra handleplanen efterfølgende. 

6. Arbejdsdag 15/9 KK uddelte liste med tilmeldinger til arbejdsdagen. I alt er der 

tilmeldt 34 voksne og 43 børn. Der indkøbes mad til 100 personer. 

Høj prioritet har maling af legeplads. Generel planlægning af 

opgaver og indkøb. 

7. Budget 2024 og 

overslagsår 

     KK gennemgik budgettet for 2024. 

     Arbejdsgruppe til høringssvar: Stine og Ditte. 

8. Mobilpolitik GBSC      Punktet afventer, at der er indhentet erfaringer fra andre skoler. 

     Ved forældremøder har forældre tilkendegivet, at de ikke ønsker  

     mobiler/ure i skoletiden. 

9. Andet vigtigt      Ditte og Mikael deltager i fællesmødet d. 12/9. D. 10/10 indkaldes til           

     fællesmøde med Føvling og Højmarkskolen. 

10.  Evt      AM er blevet kontaktet af forældre, der ikke kan finde skolens  

     tilsynsrapport. KK og AM taler sammen om en løsning med  

     hjemmesiden.  

 

     Der er mulighed for at søge midler igennem ”Aktiv frikvarter”. 

11.  Næste møde      Næste møde afholdes d. 10/10-2023. 
 


